
FÆLLESBESTYRELSEN FOR SINDING/ØRRE MIDTPUNKT 

Mandag den 20.01.2025 kl. 17.00 
 

Dagsordenpunkt Referat 
Ordstyrer: Kristina Kaspersen  

Deltagere Betina Sjøgaard, Jennemie Meindertsma Mølby, Jørgen Risum, 
Kristina Kaspersen, Malene Lindberg, Merete O. Sørensen, 
Nicholaj Grønkjær, Pia Sas, Majbritt Larsen  
Fraværende: Addie Holm og Christen Romvig. 

Øvrige brugere  

Fællespunkter for 
Hvepsereden/Midgaarden og skolen 

Opfølgning på brug af Facebook fremadrettet. Der er fortsat et 
medarbejderønske om, at Hvepsereden/Midgaarden ikke 
bliver en del af Facebook. Medarbejderne benytter Aula, 
hvilket de er rigtig glade for. Derudover ser vi en problematik i, 
at vi har flere børn, som er anonymiseret på Aula, og dette vil 
også gøre sig gældende på Facebook. Opslag på Facebook skal 
fjernes efter 4 uger, og dette vil tage tid, som går fra børnene. 
Skolens medarbejdere drøfter det igen på et teammøde.  
 
Det fælles personalemøde torsdag den 20.02.25 
kl. 17.00 – 20.00. Starter med spisning. Forslag om, at det 
fælles FB-møde afholdes i Midgaarden. 
 

• Vi har et ønske om, at Fællesbestyrelsen hver især 
fortæller om sig selv og hvorfor I er med i FB 
 

• Hvad kan FB bidrage med til det fælles 
personalemøde? Her planlægges Wild Westdagen. 
Medarbejderne sætter sig sammen 2 og 2 denne dag 
og planlægger hele dagen. Bestyrelsens rolle er, at de 
selv får planlagt deres opgaver med servering mv. og 
derefter servicerer og giver input til medarbejderne. 
 

Selve Wild West-dagen: Vigtigt at FB er der, har veste på 
og møder hele forældregruppen. Det afholdes torsdag den 
15.maj, 2025. 
 

Hvepsereden/Midgaarden 
 
 
 
 
 
 

Børn og personalesituationen. De to nye pædagoger som er 
ansat, starter den 01.02.25.  
Budgetopfølgning. Hvepsereden/Midgaarden ender ud med 
overskud for 2024. Pengene overføres til 2025. 
Ønske om frugtordning i afdeling Hvepsereden. 
Medarbejderne ønsker ikke en frugtordning i Hvepsereden. 
Der er pres på om eftermiddagen, og lige nu er der mange små 



 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

i vuggestuen, der kræver personalet. 
Kunne man få en pensionistbank, hvor man tilkalder dem, så 
ville det være en hjælp for medarbejderne. Evt. lave maddage, 
hvor seniorer kommer og hjælper til. 
God læring i at sidde sammen og samtale om frugt, årstider 
mv. 
FB tænker videre i det. 
Vi har gang i at planlægge fastelavnsfest. Ligeledes er vi i gang 
med at øve til forårskoncert i Herning Kongres center. 
Der er en god stemning i personalegruppen. 
4.marts kl. 17.00 – 19.00 er der forældremøde med besøg af 
sundhedsplejerske og familievejleder. FB, Malene, kommer og 
siger lidt. 

Skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

Børn og personalesituationen.  Alt vel på skolen. MUS-samtaler 
fortløbende i januar.  
Budgetopfølgning. Udgangen af 2024 bliver som forventet. 
Ingen store overraskelser. 
 
Ny aftale om folkeskolens kvalitetsprogram og betydningen for 
Sinding skole. Gennemgang af faktaark. 
 
Beslutning om 0.-1.klasse. Børnene får 1 lektion i engelsk og en 
motoriktime. (evt. 2.klasse).  
 
Innovationsdag i sidste uge, og vi havde 6 gæster, som hjalp i 
undervisningen. Temaet var matematik og videnskab. Der var 
Escaperoom mm. Det var uundværligt med deres besøg og helt 
fantastisk. 
 
Vi kigger på skolefest og musical. Det bliver godt. Emnet er: 
Dyrene i Hakkebakkeskoven! 
 
FB vil gerne løfte lydniveauet til skolefestaftenen og hjælper 
med at få fat i ny lydmand/gear! 
 

Nyt fra formanden Status på ansøgning til musikinstrumenter på legepladsen. 
Kristina ønsker, at vi som samlet institution kigger på, hvad der 
skal ske på legepladsen og laver en samlet plan. Herefter skal 
der sendes en ansøgning til Fonde. Plan om, at Michael 
Frimoth er med og kunne bidrage. Få fat i en arkitekt, der 
kunne hjælpe. 
Forslag om, at vores Fælles personalemøde med FB for 2025-
26 kunne ligge den 25.september 2025, og herfra kunne der 
ansøges. 

Evt.  

Punkter til næste møde:  

Næste møde Fælles personalemøde torsdag den 20.02.25 med planlægning 

af Wild Westdagen  



Mandag den 17.02.25. Her skal vi drøfte oplæg til 

kommunalbestyrelsen.   

Underskrifter  
 
 

 

 


